

نموذجي الافصاح:

شركة مزايا للتطوير العقاري (ش.م.ع.ق.) تفصح عن بياناتها المالية للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2024

أفصحت شركة مزايا للتطوير العقاري (ش.م.ع.ق.) عن بياناتها المالية للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2024، حيث بلغ صافي الخسارة (71,074,659) ريال قطري مقابل صافي ربح 21,544,513 ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

كما بلغت الخسائر على السهم (0.071) ريال قطري للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2024 مقابل الربح على السهم 0.019 ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

Disclosure Form:

MAZAYA REAL ESTATE DEVELOPMENT (QPSC) DISCLOSES ITS FINANCIAL STATEMENTS FOR THE PERIOD ENDED September 30, 2024

MAZAYA REAL ESTATE DEVELOPMENT (QPSC) disclosed its financial statements for the period ended September 30, 2024. The statements show that the net loss is QR (71,074,659) compared to net profit amounting to QR 21,544,513 for the same period of the previous year.

The loss per share amounted to QR (0.071) for the period ended September 30,2024 to per share amounted to QR 0.019 for the same period of the previous year.